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Z Á P I S  č. 4/2023 
 

z jednání komise MČ Kostelec dne 14. 9. 2023 
 

Přítomni: Marcela Koutná, Vlastimil Oulehla, MUDr. Stanislav Červenka, Ing. arch. Jiří Jílek, 
Ing. Aleš Žabčík, Petr Staněk, Miroslava Směšná, tajemnice KMČ Marta 
Mikulíková 

Omluven: Leo Doležel 
 
Host: Ing. Martina Hladíková (radní RMZ), Ing. Martin Poláček – technik OD 
 
Komise byla usnášeníschopná. 

 
Program:  

1. Informace předsedkyně, informace z kanceláře MČ 
2. Kontrola trvajících úkolů 
3. Různé, nové podněty 

 
1. Informace předsedkyně, informace z kanceláře MČ 

 
Informace Ing. Poláčka z OD ohledně pokračování chodníku podél ulice Zlínská a 
příjezdu k domům 24, 224 a dále: 
Chodník od zastávky MHD U Pomníku po dům č. p. 144 bude dokončen v září, cena 
2,5 mil. Kč. 
Další část se řeší po zastávku Garáže, odhad 5,5 mil. Kč (Souhlas majitelů pozemků, 
atd.). Realizace v roce 2024. 
Příjezd k domům 24, 224 a dále, velký finanční odhad, vyjádření komise v odst. 3 – 
Různé, nové podněty. 

 
Informace předsedkyně KMČ 
 
Na zasedání komise byla předána Ing. Hladíkové žádost občanů ke zřízení přechodu 
na ulici Štípská z ohledu na bezpečnost chodců, hlavně dětí. 
 
Komise bude žádat o dotaci na druhou etapu výstavby parčíku u cyklostezky Lázně 
směr Lešná – více v bodu 3. – Různé, nové podněty 
 
Mikulášská besídka, kterou pořádá komise MČ Kostelec se bude konat 3. prosince 
2023 v restauraci U Staňků, zároveň se závěrečným zasedáním komise. V případě 
potřeby se komise sejde i v jiném termínu nebo budou členové osloveni elektronicky.  
 
 
Informace z kanceláře místní části  
 
Občan z ulice Žitná předal stížnost do kanceláře MČ na jízdní řády MHD a to hlavně 
o sobotách a nedělích. Pracovnice kanceláře požadavek předá na DSZO. 
Občané si stěžují na průchod přes most, který dělí přehradu Fryštáckou od Lukovské. 
Po silnici v tomto úseku nemají možnost chodci přejít bezpečně, jelikož je zde 
poničen průchod pro chodce. V minulých letech byl požadavek předán na Povodí 
Moravy, na ŘSDZK a na MMZL. Není žádný majitel. 
Korespondence z minulých let bude předána Ing. Hladíkové. 
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K výročí 28. října  budou jako každoročně zakoupeny květiny – komise přispěje 
finanční částkou 1000 Kč – více v bodu 3. 
 
Setkání Kostelců v Kostelci nad Labem se zúčastnilo 7 občanů Kostelce u Zlína, 
hodnoceno kladně. 
 

2. Kontrola trvajících úkolů 
 
3KMČ/Kost/14/1 
 
 
 
 
 
 
 

Investiční záměr – rozšíření a rekonstrukce ulice Lázeňská. 
 
Historie úkolu – viz předchozí zápisy 
KMČ 4.11.2021 –  neřešeno 
KMČ 27.1.2022  - neřešeno 
KMČ 21.4.2022 – dle sdělení OD bude komunikace prozatím jen 
opravována. 

KMČ 23.6.2022 – 11.5.2023 – situace nezměněna, opravovány jen výtluky 
KMČ 22.6.2023 – stálý požadavek – investice 
KMČ 14.9.2023 – stálý požadavek - investice 

7KMČ/Kost/15/1 
 
 
 

Vybudování chodníku v ul. Přehradní – priorita KMČ.  
 
Inf. 17.5.2018: v prioritách zařazeno zpracování PD. Je zpracována studie, 
nutné dořešit majetko-pr. poměry. 

 
Historie úkolu viz předchozí zápisy. 
KMČ 17.9.2020 – 11.5.2023 - komise trvá na realizaci 
KMČ  22.6.2023 – stálý požadavek 
KMČ  14.9.2023 - stálý požadavek 

KMČ/Kost/17/1 Zpevnění krajnice na komunikaci ulice Zlínská (v části za zástavbou – 
směr Lešná).  
 
Historie požadavku viz předchozí zápisy: 
KMČ 4.11.2021 –  11.5.2023 - komise trvá na realizaci – investice, není 
možno hradit z priorit, komunikace je úzká pro průjezd vozidel MHD 
v obou směrech 
KMČ 22.6.2023 – stálý požadavek, zpevnění krajnice není dostačující 
KMČ 14.9.2023 – stálý požadavek, není možno řešit z priorit 

 
 

3. Různé, nové podněty 
 
V rámci reakce na 63. výzvu IROP Zelená infrastruktura ve veřejném prostranství měst a 
obcí (specifický cíl 2.2) bude KMČ Kostelec žádat o dotaci na druhou etapu výstavby parčíku 
u cyklostezky Lázně - směr Lešná – uskuteční se schůzka s Ing. Habudou, za komisi 
Marcela Koutná, Ing. arch. Jiří Jílek, radní Ing. Martina Hladíková. 
 
Vyjádření komise k pokračování chodníku podél ulice Zlínská a příjezdu k RD: 
Dokončit projekt k další části chodníku podél ulice Zlínská až po zastávku MHD Garáže – 
SP, realizace v roce 2024. 
Dokončit projekt a SP pro příjezd z ulice Zlínská k RD tzv. „podkovu“ a čekat. K této akci 
žádáme o překontrolování a přepočítání ceny s ohledem na cenové nabídky druhých akcí. 
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Komise předá Ing. Hladíkové korespondenci z minulých let, která se týká opravy průchodu 
pro chodce na komunikaci Fryštácká – jedná se o průchod po mostě přes přehradu 
Fryštáckou a Lukovskou. 
     
Komise podporuje žádost občanů na zajištění přechodu přes komunikaci Štípská – u 
zastávky MHD - předáno Ing. Hladíkové. 
 
Komise podporuje žádost občanů na zajištění větší četnosti spojů MHD o sobotách a 
nedělích – předáno na DSZO. 
 
Komise souhlasí s vyčleněním částky 1000 Kč na zakoupení květin k výročí 28. října. 
 
Záměry, výpůjčky: 
Komise nemá námitky k výpůjčce části pozemku p. č. 300/2.  
Komise navrhuje pronájem části pozemku p. č. 1189 a 197/32. 
Komise souhlasí s výpůjčkou části pozemku 1229. 
Komise nesouhlasí s prodejem pozemku 1538 – pouze pronájem. 
Komise nemá námitky k výpůjčce části pozemku p. č. 300/2. 
 
 
 
Příští zasedání komise se uskuteční 3. 12. 2023 jako zasedání komise závěrečné. 
 
 
Vypracovala: tajemnice KMČ Marta Mikulíková 
Zkontrolovala: předsedkyně KMČ Marcela Koutná 


